

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan

Date: 13-04-2023 11:47:45 AM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن التاريخ: 13-04-2023 11:47:45 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of Gulf Insurance Group/ Jordan cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 27-04-2023 at (Microsoft teams) Via video communication to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة شركة مجموعة الخليج للتأمين/ الأردن دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 27-04-2023 الساعة 10:00 في عبر وسيلة الإتصال المرئي (Microsoft teams) وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:

Subject:

Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)

تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)

الموضوع:

First: Amending the Articles and the Memorandum of Association of Gulf Insurance Group / Jordan, to increase the number of the Board of Directors' members of the Company in compliance with the provisions of the Governance Instructions for Insurance Companies No. (1) for the year 2022, by amending the following Paragraph (a) Article (6) of the Company's Articles of Association: "The Company is managed by a Board of Directors consisting of seven members who are elected by the Company's General Assembly by secret election in accordance with the provisions of the Companies Law, and it performs the tasks and responsibilities of managing its business for a period of four years starting from the date of its election".

To be as follows:

"The Company is managed by a Board of Directors consisting of nine members who are elected by the Company's General Assembly by secret election in accordance with the provisions of the Companies Law, and it performs the tasks and responsibilities of managing its business for a period of four years starting from the date of its election".

أولا: تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي لشركة مجموعة الخليج للتأمين / الأردن، لزيادة عدد أعضاء مجلس إدارة الشركة امتثالاً بأحكام تعليمات الحوكمة الخاصة بشركات التأمين رقم (1) لسنة 2022 وذلك بتعديل الفقرة (أ) المادة (6) من النظام الأساسي للشركة التالية: "يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مؤلف من سبعة أعضاء ويتم انتخابهم من قبل الهيئة العامة للشركة بالاقتراع السري وفقال لأحكام قانون الشركات ويقوم بمهام ومسؤوليات إدارة أعمالها لمدة أربع سنوات تبدأ من تاريخ انتخابه ".

لتصبح على النحو التالي:

" يتولى إدارة الشركة مجلس إدارة مؤلف من تسعة أعضاء ويتم انتخابهم من قبل الهيئة العامة للشركة بالاقتراع السري وفقا لأحكام قانون الشركات ويقوم بمهام ومسؤوليات إدارة أعمالها لمدة أربع سنوات تبدأ من تاريخ انتخابه".



Other:	آخر:
Second: Election of two new members for the Company's Board of Directors.	انتخاب عضوين جدد لمجلس إدارة الشركة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ayat Dawas	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ayat Dawas